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Několik prokletých otázek i odpovědí
web.litterate.cz/nekolik-prokletych-otazek

Ano, já vím, že Ukrajina slavně vítězí na všech frontách a Rusko je na
kolenou. Celý svět stojí za Ukrajinou, Rusko je izolované, za tři dny mu
dojde munice, jídlo, nafta i vojáci a musí krást čipy z praček, aby mohlo
sestavovat rakety… Ukrajinu podporujeme tak moc, že ji Petr Pavel ve
svém projevu vůbec nezmínil. Ani slovo. A to mu projev psal protokolář
Kolář, který je s Američany jedna ruka (obzvlášť s jejich zbrojním
průmyslem), takže zřejmě už ví, odkud vítr fouká.

Nás to naštěstí nemusí trápit. Jak řekl novopečený šéfredaktor Reflexu
a stříbrný medailista soutěže Jelito roku, Martin Bartkovský, stačí když
víme, že Ukrajina je dobro a Rusko je zlo. Stejně jako není třeba se
ptát, jak to vlastně bylo s hentím střelcem z filozofické fakulty… stačí,
že to byl zlý ubožák. Řešení spočívá v tom, že budovu obejmeme
lidským řetězem, pořádně se semkneme, uděláme pár rituálů a
všechno bude dobré. (A taky zabavíme lidem zbraně, ale to nebudeme
říkat nahlas)

Dneska nechci psát o Ukrajině ani o Rusku, byť tento úvodník byl
nutný. Dnes chci psát o dalším jasném dobru a jasném zlu, o kterém
dál už vůbec nemusíme přemýšlet. Manicheistická bitva mezi světlem a
temnotou neprobíhá jen tam na Donbase, ale i na Blízkém východě.
Konkrétně se nám tam bije jasné a ničím nezkalené dobro Izrael, proti
naprostému vtělení zla, muslimskému Hamásu.

Prosím, aby nedošlo k mýlce, to zlo Hamás je zlo jen tam v Izraeli,
jinak je muslimská imigrace kulturním obohacením, každý druhý
muslim je doktor a jaderný inženýr a ptát se ho při vstupu do EU, jestli
náhodou nemiluje Hamás a nechce zahnat Izraelce do moře, to je
jasná xenofobie a rasismus. Jasné?

https://web.litterate.cz/nekolik-prokletych-otazek/
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Já dnes nebudu psát ani o širších souvislostech, jako třeba že nějací
pasáčci koz v Jemenu jaksi rozvracejí námořní dopravu v Rudém
moři… ale jen západní dopravu… Ruská, čínská či indická plavidla
proplouvají Suezem zcela bez omezení. Teď prý Američané zničili
Jemencům několik „bojových člunů.“ V praxi to Američany stálo asi tak
stokrát či tisíckrát krát tolik peněz, než co byla hodnota těch lodiček i
jejich posádek. Ale to si necháme také na jindy. Dneska bych rád
položil pár dotěrných a prokletých otázek přímo o té válce v pásmu
Gazy.

Hele, ta Gaza je dlouhá asi čtyřicet kilometrů a široká je asi deset
kilometrů, nicht wahr? Izraelci tuto enklávu přeťali zhruba v půlce a od
té doby bojují proti severní části tohoto území. Jedná se o plochu
zhruba o rozměrech deset krát dvacet kilometrů. Je to hustě zastavěné
území s ještě hustějším osídlením. Izrael má absolutní leteckou
převahu a předvedl velmi působivá videa, kterak se hroutí k zemi celé
bloky domů a vybuchují tunely pod tím. Izraelské tanky jsou nejlepší na
světě, izraelská armáda je nejlepší na světě, izraelští vojáci mají
nejlepší výcvik na světě a jsou ve válce víceméně pořád. Izraelci
nedřímali třicet let v kasárnách, fakt ne. Nikdo nemá tolik zkušeností s
bojem ve městech, jako Izrael.

Neměla by ta Gaza být za takových okolností už dávno obsazená?
Vždyť už to trvá skoro dva měsíce. Přitom rakety Hamásu lítají na
Izrael každý den, jako by se nechumelilo. V čem to vězí? Neměli
bychom už dávno říkat, že Izrael je na kolenou, protože nedokáže
během dvou měsíců obsadit takový menší blízkovýchodní Bachmut?
Neměli bychom se začít vysmívat izraelské armádě a začít vkládat
Netanjahuovi do úst něco, co nikdy neřekl, jako že čekal několikadenní
operaci a hrdinní obránci mu to zhatili? Neměli bychom začít přebírat
propagandu Hamásu o tom, kolik desítek tisíc Izraelců už zabili?
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Přečtěte si Al Jazeeru nebo jiné arabské noviny… Vyměňte všechna
slova „Izrael“ za „Rusko“ a nepoznáte rozdíl od našich intervjuků na
Novinkách a Seznamu.

Já vím, já vím…. Izrael postupuje pomalu a metodicky. Pozvolna
ukusuje Hamásu uzemí, krok za krokem, dům za domem. Šetří životy
svých vojáků. Má palebnou převahu a může si dovolit nešetřit granáty.
Nejprve před sebou obrátí všechno v sutiny, kde nemůže přežít ani myš
a pak tam teprve postoupí izraelští vojáci. Armády dobra to tak vždycky
dělají. Humanita, vole!

Nemohl by to prosím stejně dělat i Rus? Takhle totiž před časem
dobýval Allepo. Trvalo to skoro rok, z města moc nezbylo (z civilistů
také ne), ale ztráty syrských i ruských sil byly malé. Hodně granátů =
málo padlých. Už dva roky tady různí dezoláti, včetně mé maličkosti,
meldují, že přesně takhle bojuje Rus na Ukrajině. Má dělostřeleckou
převahu, nemusí počítat granáty (ani Lancety) a tak prostě střílí a střílí,
dokud všechno nerozstřílí a pak teprve postoupí vpřed. Nikam
nespěchá. Je na nepřátelském území a ukrajinské odhodlání mu posílá
lidi přímo před laufy. Stejně jako je Izraelcům jedno, jestli pozabíjejí
Palestince o ulici dál nebo blíž, stejně tak je Rusům jedno, jestli
Ukrajinci vykrvácejí v boji o Orichiv nebo Kupjansk.

Jak dlouho Rusové bojovali o Bachmut? Dlouho, že? A to zdaleka
neměli takovou převahu, jakou mají Izraelci nad Palestinci. Rus bojoval
proti tankům NATO, proti raketometům NATO, proti obrňákům NATO,
proti dronům NATO, proti logistice NATO… Izrael bojuje proti raketkám
vyráběným na koleni a propašovaným ručním zbraním z celého světa (i
z Ukrajiny). Žádné ATACAMS Hamás nemá. Stejně tak nemá tanky ani
letadla. Nemá ani průmysl ani muniční továrny. Ale nevypadá to, že by
to něčemu vadilo.
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Tím vůbec nechci říct, že by Izrael neměl převahu a rozdíl potenciálu
Izraele a pásma Gazy je tak veliký, že Izrael nakonec zvítězí. Jen…
dnešní bojiště vypadá poněkud jinak, než jsme si mysleli. Provokativně
dodám, že Rusko má také mnohem větší průmyslový, surovinový,
lidský i zbrojní potenciál než Ukrajina a proto si od začátku myslím, že
nakonec zvítězí i přes západní pomoc Ukrajině. Trubky jdou z východu
na západ, ne obráceně. Jen… dnešní bojiště vypadá poněkud jinak,
než podle vojenských příruček.

Já vím, Izraelská armáda dobra postupuje pomalu, protože je
pamětliva demokratických hodnot a světového řádu založeného na
pravidlech. Zlá ruská armáda dělá sice přesně to samé, ale dělá to,
protože světový řád rozvrací. Izraelské dobro tímto postupem šetří své
vojáky a proto jim patří nehynoucí respekt. Ruské zlo postupuje sice
úúúplně stejně, ale v jejich případě je třeba se jim posmívat, protože
neumějí válčit a ženou svoje vojáky na jatka.

Když útočí Izraelské dobro, tak jsou arabská média jen hloupá
propaganda, která nemá s realitou nic společného. I kdyby ukazovala
videa se zničenými izraelskými tanky… Když úplně stejným způsobem
útočí ruské zlo, tak jsou ukrajinská média zdrojem dokonale čisté
pravdy, dokonce i po dvouletých zkušenostech s neustálým
docházením ruské munice i nafty.

Zelenský teď připustil, že ruská armáda je druhá nejlepší na světě.
Nevím, jestli je to pravda. Ale rozhodně nebude úplně neschopná, když
dva roky bojuje proti vojenskému materiálu celého NATO, stále má
obsazenu pětinu Ukrajiny a to prosím je Rusko stát s ekonomikou o
velikosti Itálie… (to s tou velikostí ekonomiky také není pravda, ale naši
propagandisté to omílali pořád dokolečka) Čím se liší pomalý ruský
postup od pomalého izraelského postupu?
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Ono to bude fakt jen v tom dualismu. Dobro vždycky zvítězí, protože je
dobro a zlo prohraje, protože je zlo. Stačí to správně pojmenovat a
výsledek se dostaví sám. A kdyby se nedostavil, uděláme lidský řetěz,
nasvítíme památky správnými barvami, vyvěsíme správné vlajky a
jedněm se za jejich válečné úsilí budeme posmívat a těm druhé za
totéž pochválíme. Jestliže realita neodpovídá našemu vnímání situace,
tím hůř pro realitu. Naštěstí máme K.R.I.T., Igora Stříže a režimní
intervjuky, kteří realitu zamaskují vzletnými slovy, předvoláními k
výslechu a soudními procesy.

Nemusíme přemýšlet, jestli Rusové zužitkovávají zkušenosti z Allepa.
Nemusíme přemýšlet, jestli Dominik Ticháček nemá od začátku pravdu.
Nemusíme číst, jak se na válku dívají Rusové, nemusíme číst, jak se
na válku dívají Arabové. Nemusíme srovnávat boje v Gaze a v
Bachmutu. Nemusíme si pamatovat kecy o čipech v pračkách a o
Putinově smrtelné chorobě.

Vlastně nepotřebujeme vědět vůbec nic, nemusíme přemýšlet vůbec.
Stačí, když víme, kdo je dobro a kdo je zlo… Řekne nám to pan
prezident USA… hned jak se vyspinká. Bartkovský to pak okamžitě
vydá v Reflexu, Fiala bude okamžitě přikyvovat, Rakušan hned pošle
policajty na všechny, co šíří dezinformace, Stříž pošle státní zástupce
na ty, co vyzývají k násilí (kromě Řeporyjce Novotného)…

…a dobro už brzy zvítězí. Dřív než řeknete: „Dozimetr.“ Blyštivý Péťa
mluvil o naději.

Přátelé, pokud mě chcete podpořit v mém Vidláckém úsilí a podpořit
vlastní národní občanskou společnost, prosím pošlete dar Institutu
českého venkova. Každý, kdo pošle alespoň 350,- Kč, může si na
oplátku vyžádat knihy, trička, samolepky a odznaky z nabídky.

 
 

https://www.institutceskehovenkova.cz/#podporte-nas

